印製日期：      
國立中興大學113學年度第1學期 通識課程 開課調查表
General Education Courses Open Survey Form in Fall semester of the 2024
	單位名稱：
	承辦人員核章：
	聯絡電話：
	單位主管核章：

	Unit name      ____________________________________ 
	Undertaker's stamp    _______________
	Contact tel.    __________
	Unit supervisor's seal    ________________


            
	課名
Course Name
	學分
Credit
	授課教師
Instructor
	開課
意願
Class start 
	授課
語言
Teaching Language
	是否
合授
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	授課
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地點
Classroom
	外校生
隨班附讀
out-of-school students
	開課教師
核章
Instructor's signature
	備註Remarks
(公告課程說明 或 使用電腦教室 或 合授教師 或 不開放權限加選
請註明(公告說明請含英文翻譯))
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◎為填報教育部及校內各項統計資料，請老師撥冗將曾經開課之通識課程，依授課內容填具符合之主題、UCAN、STEAM、SDGs、USR、淨零排放[image: ][image: ]

等資訊，Ｇoogle表單網址：https://forms.gle/KFepNPz6cWLqGhveA 或QR-Code   
We are in the process of reporting various statistics to the Ministry of Education and within our school. Could you please take some time to provide information on the General Education Courses you have previously taught? Google Form URL：https://forms.gle/KFepNPz6cWLqGhveA  or  QR-Code  
◎表單若有勾選人文關懷、在地關懷、資訊科技、媒體識讀、資訊判讀、實作等與高教深耕相關，請加填策略1或策略3之課程明細，網址https://reurl.cc/WR58LZ或QR-Code
If you've checked fields like Humanities, Local care, IT, Media Literacy, Information Literacy and Practical applications related to Higher Education Sprout Project, please fill in course details under either Strategy1 or Strategy 3. 
※欲使用『非綜合教學大樓』教室者，請勾選：□A.教室未借用，需要通識教育中心協助借用      □B.教室已借用

註：1.開課人數每班以50~70人為原則，不得低於31人。上課地點安排以綜合教學大樓(Y)為主，若使用系上教室，請於「上課地點」欄註明。
　　  The number of students in each class is 50-70 students, and should not be less than 31 students.
　　2.進修學士班兼任教師至日間部支援授課部份，每一學系合計20小時，其中支援12小時至20小時部份，需聘具博士學位或助理教授以上資格者。
　　  Part-time teachers of the undergraduate course to support the teaching part of the day department, a total of 20 hours for each department.
　　3.兼任教師每週授課時數原則上不得超過４小時（含進修學士班）。另兼任教師支領月退休金者，請斟酌排課，以免影響領受月退休金權利。
　　  In principle, the number of teaching hours per week by part-time teachers should not exceed 4 hours.
　　4.授課方式為遠距教學者，應於授課前一學期完成審查程序，始得採取遠距教學授課。相關資訊請洽課務組(22840215 ext.21)。
　　  If the teaching method is distance teaching, the review process should be completed one semester before the teaching, and then distance teaching is allowed. For related information, please contact the Curriculum(22840215 ext.21).
　　5.課程停開或異動務必於113/8/14(三)前告知，為維護學生選課權益，預選後如因個人因素停開或異動，須由教師所屬單位公告並聯繫學生。
　　  Course suspension or change must be notified before Aug. 14,2024(Wednesday). In order to protect the rights of students in course selection, if the pre-selection is suspended or changed due to personal factors, the teacher's unit must announce and contact the students.
　　6.本調查表請於113年4月26日(五)前擲回「綜合教學大樓6樓通識教育中心」。
　　  Please return this questionnaire to the "General Education Center, 6th Floor, Comprehensive Teaching Building" before Apr. 26, 2024(Friday).						P.
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